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§20     Dnr KS 2023-1747 
 
Svar på interpellation från Åsa Wärlinder (C) till kommunstyrelsens 
ordförande Lotta Lindblad Söderman (M) angående Återvinning i 
Norrtälje stad 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser interpellationen besvarad. 
 
Beslutsunderlag 
 
§192 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Lotta Lindblad Söderman (M) gällande 
återvinning i Norrtälje stad från Åsa Wärlinder (C) 
Svar på interpellation från Åsa Wärlinder (C) till Lotta Lindblad-Söderman (M) angående återvinning i 
Norrtälje stad 

Beslutande sammanträde 
Yttranden 

Ann-Charlotte Lindblad Söderman (M), Åsa Wärlinder (C), Sverker Nyman (S), Karl-Göran 
Edberg (SD) och Anna Söderblom (V) yttrar sig. 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser interpellationen besvarad och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  
Paragrafen är justerad 

 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 
 

 

  
2023-10-23 

Kommunfullmäktige 
 
  

   

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

 
 

§192     Dnr KS 2023-1747 
 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Lotta Lindblad 
Söderman (M) gällande återvinning i Norrtälje stad från Åsa Wärlinder 
(C) 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas och besvaras vid nästa 
sammanträde. 
 
Beslutsunderlag 
 
Interpellation Centerpartiet  23 oktober 2023 

Beslutande sammanträde 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta att interpellationen får ställas och 
besvaras vid nästa sammanträde och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
förslaget. 
 
  
Paragrafen är justerad 

 



 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Lotta Lindblad Söderman (M)
 

Återvinning i Norrtälje stad

Befolkningsantalet i Norrtälje stad och i dess närhet ökar kontinuerligt, och i och med ökar 
avfallet och det material som ska återvinnas. 

Det fanns planer på att anordna en återvinningsstation vid den gamla brandstationen utmed 
Baldersgatan, men den fastigheten är inte längre aktuell. Detta klargjordes tydligt på 
kommunfullmäktige i september.  

Jag tycker att tanken var rätt att det behövs en återvinningsstation i norra delen av staden. En 
återvinningsstation som även bör verksamhet inriktat på återbruk. 

Vilka planer och tankar finns det i dagsläget om en återvinningsstation i norra delen av Norrtälje 
stad?

För Centerpartiet i Norrtälje kommun

Norrtälje 13 oktober 2023

Åsa Wärlinder (C)

Stockholmsvägen 1, 761 43 Norrtälje
                                                                                                                                                    Telefon:0176-12088

norrtalje@centerpartiet.se | centern.nu
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Interpellationssvar

Ärendenr: KS 2023-1747

 
 
 

Besvarande av interpellation från Åsa Wärlinder 
(C) angående återvinning i Norrtälje stad 
Åsa Wärlinder (C) har i en interpellation ställt följande fråga till mig angående återvinning i Norrtälje 
stad: 
 
Vilka planer och tankar finns det i dagsläget om en återvinningstation i norra delen av 
Norrtälje stad? 
Kommunens återvinningscentraler (ÅVC) hanteras av Norrtälje Vatten och avfall (NVAA). Främst ser 
kommunen och NVAA att utveckla och öka kapaciteten vid nuvarande ÅVC i Görla. Då kommunen 
växer så behöver dock behovet av ÅVC ses över och utvecklas. Att anlägga nya 
återvinningscentraler är utrymmeskrävande i form av mark och kräver även god infrastruktur 
avseende transportvägar till och från ÅVC. Förvaltningen ser i samråd med NVAA löpande över 
möjliga markområden inom Norrtälje, och även i andra delar av kommunen i pågående 
exploateringsprojekt. 
Just för tillfället finns inget konkret förslag att anlägga ytterligare en ÅVC inom Norrtälje stad, utan 
NVAA avser som redan nämnts att utveckla befintlig ÅVC i Görla.  
 
Ur ett hållbarhetsperspektiv ser vi positivt på att få i gång någon form av återbruk, erfarenhet från 
andra kommuner visar dock att det är svårt att få en kontinuerlig och bra verksamhet kring detta, 
verksamheten kräver resurser i form av personal och utrymme. Kommunen ser helst att detta kan 
genomföras via privata företag eller organisationer. Kommunen via NVAA är öppna för att diskutera 
utrymme och förutsättningar inom ÅVC:s områden för denna typ av återbruksverksamhet. 
 
NVAA har dock sedan maj 2022 en mindre form av återbruk i gång. NVAA har ett samarbetsavtal 
med Stadsmissionen som hämtar användbara saker några gånger i veckan, gäller samtliga ÅVC i 
kommunen. Ett samarbete som troligen kan utvecklas ytterligare enligt NVAA.  
NVAA har även ett avtal med organisationen ”Human Bridge” avseende textilier, de hämtar textilier 
inom både ÅVC och de mindre återvinningsställena inom kommunen. 
 
 
2023-12-14 
Lotta Lindblad-Söderman (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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